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Sneider Tamás
országgyű lési képviselő
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Írásbeli kérdés

Lezsák Sándor Úrnak,
az Országgyű lés elnökének feladatait ellátó alelnöknek

Helyben

Tisztelt Alelnök Úr!

A Házszabály 91 . § (1) bekezdése alapján kérdést kívánok benyújtani a nemzeti er őforrás
miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez

„A gazdagok egyenlőbbek?! ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

2012 januárjától lehetséges, hogy a munkáltatók adó- és járulékmentesen a béren kívül i
juttatások körében nyújtsanak munkavállalóiknak egészségügyi szolgáltatásokra szóló
biztosítást. Az egészségbiztosítások lényege, hogy egy bizonyos havidíjért cserébe a biztosít ó
Egészségügyi Pénztár által finanszírozott rendelési időn kívül juttatja ellátáshoz a
biztosítottakat . Vagyis magánbiztosítást köthet, aki színvonalasabb egészségügyi ellátást akar ,
és van erre pénze. Számos érvet sorakoztattak fel ezen intézkedés mellett . Így például azt,
hogy mivel nem az OEP által finanszírozott rendelési időben történik az ellátás, minél többen
csatlakoznak valamilyen egészségbiztosítóhoz, annál inkább javulhat az állami ellátá s
minősége is, hiszen kevesebb emberre jut ugyanannyi pénz . Az állami kórházak ráadásul
plusz forráshoz juthatnak, a „sorból” kiállt biztosítottak miatt pedig csökken az általáno s
várakozási idő . Vagyis azt közvetítik, hogy a rendszer működhet jól, lehet jó mind a
kórháznak, mind a biztosítottnak, s őt még azok is nyerhetnek, akik nem tudják megfizetni a
biztosítási díjat .

Fontos tisztában lenni azzal, hogy az egészségügyünk állapota tragikus, abba be kell ruházni ,
azt korszerűsíteni, minőségét és hatékonyságát javítani szükséges, ugyanis az egészségüg y
rendbehozatala egyszerre gazdasági és társadalmi stratégiai kérdés . Mindehhez
nélkülözhetetlen az egyenl ő eséllyel elérhető egészségügyi ellátás mindenki számára a
gyógyítás körülményeinek javításával, az egészségügyi ellátórendszer biztonságossá tételével .



Az eddig kormányzó politikai pártok egyikének sem volt valódi egészségpolitikája . A
Semmelweis-tervből kiindulva megállapíthatjuk, hogy a jelenlegi kormány sem tudot t
elszakadni attól, hogy szinte csak pénzügyi szempontokból vizsgálja az egészségüg y
átalakítását. Azt láthatjuk, hogy a jelenlegi átalakítás nem egy átfogó reform keretébe n
történik – bár ezt a szót ajánlott kerülni, ugyanis a liberális egészségpolitikának köszönhetően
napjainkra szitokszóvá vált –, hanem részenként alakulgat a piac, és eközben azt nézik, hogy
mi a jó a profit, a pénz, a verseny szempontjából, nem pedig azt, hogy mi a jó az embere k
szempontjából .

Tisztelt Miniszter Úr !

Felmérték az intézkedés következményeit, készítettek hatástanulmányokat ?

Tudnak számokat tenni azon véleményünk megcáfolása mögé, miszerint a betegellátá s
várhatóan szétválik szegény- és gazdagellátásra ?

A gazdagok egyenlőbbek?

Várom megtisztel ő válaszát!

Budapest, 2012 . április 10 .

Tisztelettel :

Sneider Tamás
Jobbik
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